



HAWAIIAN GARDENS PHASE VII ASSOCIATION INC.

ELECTION RULES FOR THE EXECUTIVE COMMITTEE

- Elected members of the boards of buildings are invited to submit their candidacy as a member of the EXECUTIVE COMMITTEE OF HAWAIIAN GARDENS PHASE VII no later than, December 01, 2024 at 3 p.m.
- An owner wishing to include an information document to support his candidacy can do so when submitting the application form.
- The candidate receiving the majority of the votes, if applicable, will be elected.
- The Executive Committee requires five (5) members. They retain the same title within the board of directors of the Phase:
 - President
 - 2 Vice-president
 - Treasurer
 - Secretary

Review March 2024

RÈGLES D'ÉLECTION POUR LE COMITÉ EXÉCUTIF

- Les candidats devront être élus dans les CA des immeubles et ils seront invités à soumettre leur candidature comme membre du Comité Exécutif d'Hawaiian Gardens Phase VII, au plus tard le 1er décembre 2024 à 15 h 00
- Un candidat désirant inclure un dossier d'information peut le joindre à son formulaire de mise en candidature
- Le candidat recevant la majorité des votes, lorsque requis, sera élu
- Le comité exécutif est formé de cinq (5) membres. Ils conservent le même titre au sein du Conseil d'Administration de la Phase :
 - Président(e)
 - 2 Vice-présidents (es)
 - Trésorier (lère)
 - Secrétaire

Mise à jour Mars 2024